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PROTOKOL nr 53
z posiedzenia Komisji Budzetowo - Gospodarczej,

z dnia 13 stycznia 2010 roku

o godzinie 1530 posiedzenie Komisji otworzyl Przewodnicz!lcy Filip Rzewski,
przywital wszystkich zebranych i stwierdzil quorum (nieobecny T. Pasternak; lista obecnosci
stanowi zal!lcznik nr 1 do protokolu), a nast'ilpnie przedstawil porz!ldek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyj'ilcie wniosk6w w sprawie zmian w porz!ldku obrad.
3. Analiza i wydanie opinii 0 projekcie budzetu miasta na 2010 rok (kontynuacja).
4. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu

stanowi!lcego mienie komunalne (Druk nr 421).
5. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie dzierzawy

gruntu stanowi!lcego mienie komunalne (Druk nr 422).
6. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie nieskorzystania

z przysluguj!lcego gminie prawa pierwokupu (Druk nr 423).
7. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projekt6w uchwal przekazanych Komisji.
8. Sprawozdanie z dzialalnosci Komisji w 2009 roku.
9. Sprawy r6zne.
10. Zamkni'ilcie posiedzenia.

Pkt 2. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

Przewodnicz!lcy Filip Rzewski poinformowal, ze do Komisji wplyn'il1y nast'ilpuj!lce projekty
uchwal:

• w sprawie nieskorzystania z przysluguj!lcego Gminie prawa pierwokupu (Druk
nr 424),

• w sprawie zaopiniowania projektu planu aglomeracji Warszawa (Druk nr 425),
• w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowi!lcego mienie komunalne (Druk nr 426),
• w sprawie dzierzawy gruntu stanowi!lcego mienie komunalne (Druk nr 427),
• w sprawie dzierzawy gruntu stanowi!lcego mienie komunalne (Druk nr 428),
• w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowi!lcego mienie komunalne (Druk nr 429),
• w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych,

niezabudowanej nieruchomosci gruntowej .(Druk nr 430),
• w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych,

niezabudowanych nieruchomosci gruntowych (Druk nr 431).

Wobec braku innych wniosk6w, Przewodnicz!lcy Filip Rzewski zarz!ldzil glosowanie
w sprawie wprowadzenia ww. projekt6w uchwal do porz!ldku obrad.

Komisja BudZetowo - Gospodarcza jednoglosnie przyj'il1a wniosek 0 wprowadzenie
projekt6w uchwal, zawartych w Drukach od numeru 425 do numeru 431, do porz!ldku obrad
(w glosowaniu bralo udzial9. radnych; nieobecni - P. Adamczyk, K. K'ildzierski).
Projekty uchwal zostan:trozpatrzone w Pkt 7. porz!ldku obrad.

Pkt 3. Analiza i wydanie opinii 0 projekcie budzetu miasta na 2010 rok Ckontynuacja).

Projekt budzetu miasta Marki wraz z cZ'ilsci!l opisow'l, zawarty w Druku nr 400, stanowi
zal!lcznik nr 2 do Protokolu nr 51 z posiedzenia w dniu 4 grudnia 2009 roku.



Przewodnicz/lcy Filip RZewski odczytal Uchwall< Nr 30S/W/09 Skladu Orzekaj/lcego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 15 grudnia 2009 roku w sprawie
opinii 0 przedlozonyrn przez Bunnistrza Miasta Marki projekcie budzetu na 2010 rok wraz
z objaSnieniarni oraz inforrnacj/l 0 stanie mienia komunalnego (zal/lcznik nr 2 do protokolu).
Nastl<pnie Przewodnicz/lcy odczytal opinil< Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu, zawieraj/lc/l
wniosek do projektu budzetu miasta Marki na 2010 rok (zal/lcznik nr 3 do protokolu).

Bunnistrz Janusz WerczyTIski stwierdzil, ze uwag do projektu budzetu, sforrnulowanych
przez RIO jest stosunkowo niewiele (z niektorych RIO sil< wycofalo), przy czyrn nalezy
parnil<tac, ze projekt byl konstruowany w warunkach nowej ustawy 0 finansach publicznych.
Bunnistrz zapewnil, ze poprawki zostaly naniesione i jednoczesnie zobowil\Zal sil< do
dostarczenia radnym przed sesj/l jednolitego tekstu projektu wraz z uwzgll<dnionymi
poprawkarni.

W dyskusji udzial wzil<1i radni: Tadeusz Sklodowski, Boguslaw D/lbkowski oraz Skarbnik
Slawomir Koc i Bunnistrz Janusz Werczynski.

Przewodnicz/lcy Filip RZewski zarnkn/ll dyskusjl< i zarz/ldzil glosowanie w sprawie przyjl<cia
wniosku Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu ,,0 zachowanie w projekcie budzetu wydatkow
rzeczowych w placowkach oswiatowych przeznaczonych na zakup materialow i wyposazenia
(§ 4210) oraz zakup pomocy dydaktycznych (§ 4240) na poziomie wydatkow w roku 2009, w
kwocie okolo 100.000 zlotych".

Glosowanie:
za przyjl<ciem wniosku - 7
przeciwko - 2
wstrzyrnalo sil< - 2
(w glosowaniu bralo udzialll. radnych)

Komisja Budzetowo - Gospodarcza przyjl<la wniosek Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu.

Nastl<pnie Przewodnicz/lcy Filip RZewski zarz/ldzil glosowanie w sprawie wydania opinii
o projekcie budzetu miasta Marki na 2010 rok, z uwzgll<dnieniem przyjl<tego wniosku.

Glosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii - 8
przeciwko - 0
wstrzymalo sil< - 3
(w glosowaniu bralo udzial 11. radnych)

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt budzetu miasta Marki
na 2010 rok z uwzgll<dnieniem wniosku, zgloszonego przez Komisjl< Oswiaty, Kultury
i Sportu.

Przewodnicz/lcy Filip RZewski zobowil\Zal sil< do sporz/ldzenia pisemnej opinii Komisji
o projekcie i do przekazania jej Przewodnicz/lcej Rady Miasta Marki.

Na tym zakonczono dyskusjl< w tym punkcie porz/ldku obrad.



Pkt 4. Analiza i wydanie opinii Komisii nt. projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu
stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 421).

Projekt uchwaly stanowi zal~cznik nr 4 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy kolejnej umowy
dzierzawy z dotychczasowym dzierzawc!l, na okres 3 lat, zabudowanej nieruchomosci
gruntowej polozonej w Markach przy AI. J. Pilsudskiego 49 rog ul. Kosciuszki, stanowi~cej

dzialk~ numer ewidencyjny 285/2 z obr~bu 5-02 0 powierzchni 781 m2 z przeznaczeniem na
prowadzenie dzialalnosci gospodarczej.

W dyskusji udzial wzi~li radni: Kazimierz K~dzierski, Jacek Orych, Elzbieta Brzozowska,
Pawel Chojnowski i Boguslaw D~bkowski oraz Burmistrz Janusz Werczyllski.

Radny Pawel Chojnowski zlozyl wniosek, aby umowa dzierzawy zostala zawarta na okres
jednego roku oraz zeby w tym czasie zostaly podj~te dzialania w celu sprzedazy ww.
nieruchomosci.

Przewodnicz~cy Filip RZewski zarz~dzil glosowanie w sprawie przyj~cia ww. wniosku.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza przy jednym glosie wstrzymuj~cym si~ przyj~la wniosek
radnego Pawla Chojnowskiego (w glosowaniu bralo udziaili. radnych).

Nast~nie Przewodnicz~cy Filip RZewski zarz~dzil glosowanie w sprawie wydania opinii
o projekcie uchwaly, zawartym w Druku nr 421, z uwzgl~dnieniem przyj~tego wniosku.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowi~cego mienie komunalne, z uwzgl~dnieniem wniosku
radnego Pawla Chojnowskiego.

Na tym zakonczono dyskusj~ w tym punkcie porz~dku obrad.

Pkt 5. Analiza i wydanie opinii Komisii nt. projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu
stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 422).

Projekt uchwaly zal~cznik nr 5 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotycz~cy kolejnej umowy
dzierzawy z dotychczasowym dzierzawc!l, na okres 3 lat, niezabudowanej nieruchomosci
gruntowej polozonej w Markach, stanowi~cej cz~sc dzialki numer ewidencyjny 74/20
z obr~bu 4-03 0 powierzchni 74 m2 z przeznaczeniem na poprawienie zagospodarowania
nieruchomoSci.

Nie zostala podj~ta dyskusja w tym punkcie porz~dku obrad.

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Przewodnicz~cego Filipa RZewskiego,
Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly,
zawarty w Druku nr 422 (w glosowaniu bralo udzialil. radnych).



Pkt 6. Analiza i wydanie opinii Komisii nt. projektu uchwaly w sprawie nieskorzystania
z przysIugujacego gminie prawa pierwokupu (Druk ill 423).

Projekt uchwaly stanowi zaIllcznik ill 6 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy dzialki
numer ewidencyjny 52/42 0 pow. 699 m2 w obr~bie 4-11 polozonej przy ul. Wesolej.
Nieruchomosc nie jest przeznaczona na realizacj~ celu publicznego.

W tym punkcie porzlldku obrad dyskusja nie zostala podj~ta.

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Przewodniczllcego Filipa RZewskiego,
Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednogiosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly,
zawarty w Druku ill 423 (w glosowaniu bralo udzial11. radnych).

Pkt 7. Analiza i wydanie opinii KomisH nt. projekt6w uchwal przekazanych KomisH:

a) w sprawie nieskorzvstania z przvslugujqcego Gminie prawa pierwokupu CDruk
nr 4241.

Projekt uchwaly z opinill Radcy Prawnego stanowi zaIllcznik ill 7 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy dzialki
numer ewidencyjny 17/3 0 pow. 6035 m2 w obr~bie 0029-3-06 polozonej przy ul. Ok6lnej.
Nieruchomosc nie jest przeznaczona na realizacj~ celu publicznego.

Nie zostala podj~ta dyskusja w tym punkcie porzlldku obrad.

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Przewodniczllcego Filipa RZewskiego,
Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednogiosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly,
zawarty w Druku ill 424 (w glosowaniu bralo udzial11. radnych).

b) w sprawie zaopiniowania projektu planu aglomeracii Warszawa (Druk nr 4251.

Projekt uchwaly stanowi zaIllcznik ill 8 do protokolu.

Burmistrz Janusz WerczyD.ski om6wil projekt uchwaly - materialy z Urz~du

Marszalkowskiego Wojew6dztwa Mazowieckiego stanowill zaIllcznik ill 9 do protokolu.

W kr6tkiej dyskusji udzial wzi~li: radny Pawel Chojnowski, Burmistrz Janusz WerczyD.ski
i Przewodniczllcy Filip RZewski.

Nast~pnie Przewodniczllcy Filip RZewski zamknlj! dyskusj~ i zarzlldzil glosowanie w sprawie
wydania opinii 0 projekcie uchwaIy, zawartym w Druku ill 425.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza, przy jednym glosie wstrzymujllcym si~, pozytywnie
zaopiniowaia projekt uchwaly w sprawie zaopiniowania projektu p1anu aglomeracji
Warszawa (w glosowaniu bralo udziallO. radnych; nieobecny J. Orych).

c) w sprawie najmu lokalu uzvtkowego stanowiqcego mienie komunalne (Druk nr 4261.



Projekt uchwaly stanowi zahtcznik nr 10 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski om6wil projekt uchwaly dotyczltcy kolejnej umowy najmu
na okres 3 lat lokalu uZytkowego w budynku Szkoly Podstawowej nr 1 w Markach 0 pow.
10,2 m2 przeznaczeniem na prowadzenie sklepiku szkolnego.

Radny Boguslaw Dltbkowski zlozyl wniosek 0 zmian~ zapisu w projekcie uchwaly,
dotyczltcego okresu najmu, z proponowanych 3 lat na 1 rok. Radny zwr6cil uwag~ na
zagrozenia, zwiltZane ze spozywaniem przez dzieci i mlodziez niezdrowej, genetycznie
przetworzonej zywnosci.

Radny Marek Kroczek poinformowal, ze Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu w trakcie
posiedzenia, kt6re odbylo si~ w Szkole Podstawowej nr 1 w Markach, stwierdzila ze w ww.
sklepiku nie slt sprzedawane niezdrowe produkty (np. chipsy).

Radny Tadeusz Sklodowski zwr6cil si~ w prosblt do radnego Boguslawa Dltbkowskiego
o wycofanie wniosku. Jednoczesnie radny zglosil poprawk~ redakcyjnlt do § I projektu
uchwaly w brzmieniu " ... lokalu uzytkowego polozonego w budynku Szkoly Podstawowej
nr I przy ul. Ok61nej 14 w Markach...".

Przewodniczltcy Filip Rzewski zarnknltl dyskusj~ i zarzltdzil glosowania:

Glosowanie I w sprawie wniosku radnego Boguslawa Dqbkowskiego:
za przyj~ciem wniosku - 6
przeciwko - 2
wstrzymalo si~ - 3
(w glosowaniu bralo udziall1. radnych)

Komisja Budzetowo - Gospodarcza przyj~la wniosek 0 skr6cenie okresu najmu z 3 lat
do 1 roku.

Glosowanie II w sprawie poprawki redakcYinej radnego Tadeusza Sklodowskiego:
za przyj~ciem poprawki - 6
przeciwko - 0
wstiz)'ll1alo si~ --- 5
(w glosowaniu bralo udzial II. radnych)

Komisja Budzetowo - Gospodarcza przyj~la poprawk~ redakcyjnl\c do § 1 projektu uchwaly
w brzmieniu " ... lokalu uzytkowego polozonego w budynku Szkoly Podstawowej nr 1 przy
ul. Ok61nej 14 w Markach...".

GlosowanielII w sprawie wydania opinii 0 projekcie uchwalv. zawartym w druku nr 426 z
uwzglednieniem przYietego wniosku i poprawki:

Komisja Budzetowo - Gospodarcza, przy dw6ch glosach wstrzymujltcych si~, pozytywnie
zaopiniowala projekt uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiltcego mienie
komunalne, z uwzgl~dnieniem wniosku radnego Boguslawa Dltbkowskiego i poprawki
radnego Tadeusza Sklodowskiego (w glosowaniu bralo udzialll radnych).



d) w sprawie dzierzawy gruntu stanowiqcego mienie komunalne (Druk nr 4271.

Projekt uchwaly stanowi zal~cznik nr II do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinfonnowal, ze projekt uchwaly dotycz~cy zawarcia kolejnej
umowy dzierzawy z dotychczasowym dzierzawcll, na okres 3 lat, niezabudowanej
nieruchomosci gruntowej polozonej w Markach, stanowi~cej cz~s6 dzialki numer
ewidencyjny 15/22 z obr~bu 3-03 0 powierzchni 650 m2 z przeznaczeniem na poprawienie
zagospodarowania nieruchomosci.

W dyskusji udzial wzi~li radni: Tadeusz Skiodowski, Pawel Chojnowski Boguslaw
D~bkowski oraz Burmistrz Janusz WerczyJiski.

Nast~pnie Przewodnicz~cy Filip Rzewski zamkn!!l dyskusj~ i zarz~dzil glosowanie w sprawie
wydania opinii 0 projekcie uchwaIy, zawartym w Druku nr 427.

Komisja Komisja Budzetowo - Gospodarcza, przy dw6ch glosach wstrzymuj~cych si~,

pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowi~cego mienie
komunalne (w glosowaniu bralo udzialll radnych).

e) w sprawie dzierzawy gruntu stanowiqcego mienie komunalne (Druk nr 4281.

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zal~cznik nr 12 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski om6wil projekt uchwaIy, dotycz~cy zawarcia
z dotychczasowym dzierzawcll, kolejnej umowy dzierzawy, na okres 3 lat, niezabudowanej
nieruchomosci gruntowej polozonej w Markach, stanowi~cej c~s6 dzialki numer
ewidencyjny 15/22 z obr~bu 3-03 0 powierzchni 250 m2 z przeznaczeniem na poprawienie
zagospodarowania nieruchomosci.

Nie zostaia podj~ta dyskusja w tym punkcie porz~dku obrad.

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Przewodnicz~cego Filipa Rzewskiego,
Komisja Budzetowo - Gospodarcza, przy dw6ch glosach wstrzymujltcych si~, pozytywnie
zaopiniowaia projekt uchwaly, zawarty w Druku nr 428 (w glosowaniu bralo udzial II.
radnych).

j) w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiqcego mienie komunalne (Druk nr 429),

Projekt uchwaly stanowi zaIltcznik nr 13 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaIy, dotyczltcy zawarcia kolejnej
umowy najmu na okres I roku lokalu uzytkowego w budynku przy ul. Braci Briggs6w II
w Markach 0 powierzchni 8,5 m2 z przeznaczeniem na magazyn.

Nie zostaia podj~ta dyskusja w tym punkcie porzltdku obrad.

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Przewodniczltcego Filipa Rzewskiego,
Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednogiosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly,
zawarty w Druku nr 429 (w glosowaniu bralo udziaili. radnych).



g) w sorawie wyratenia zgodv na odolatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych.
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 4301.

Projekt uchwaly stanowi zal~cznik ill 14 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy nabycia do zasobu
nieruchomosci gminnych dzialki numer ewidencyjny ill 80/2 0 powierzchni 159 m2

w obn,bie 5-01 z przeznaczeniem pod budow<; ulicy Handlowej.

Nie zostala podj<;ta dyskusja w tym punkcie porz~dku obrad.

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Przewodnicz~cego Filipa RZewskiego,
Komisja BudZetowo - Gospodarcza, przy jednym glosie wstrzymuj~cym si<;, pozytywnie
zaopiniowala projekt uchwaly, zawarty w Druku ill 430 (w glosowaniu bralo udzial II.
radnych).

h) w sorawie wyratenia zgody na odolatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych.
niezabudowanych nieruchomosci gruntowych (J)ruk nr 4311.

Projekt uchwaly stanowi zal~cznik ill IS do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyllski przedstawil projekt uchwaly, dotycz~cy nabycia do zasobu
nieruchomosci gminnych dzialki numer ewidencylny ill 23/1 0 powierzchni 325 m2 i dzialki
numer ewidencyjny ill 23/2 0 powierzchni 248 m w obr<;bie 1-0I przy u1. D<;bowej.

Nie zostala podj<;ta dyskusja w tym punkcie porz~dku obrad.

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Przewodnicz~cego Filipa RZewskiego,
Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly,
zawarty w Druku ill 431 (w glosowaniu bralo udzialll. radnych).

Na tym zakonczono rozpatrywanie tego punkty po~dku obrad.

Pkt 8. Sprawozdanie z dzialalnosci KomisH w 2009 roku.

Przewodnicz~cy Filip RZewski odczytal sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Budzetowo 
Gospodarczej w 2009 roku (zal~cznik ill 16 do protokolu).

Radny Pawel Chojnowski stwierdzil, ze w zaproszeniu na najblizsz~ sesj<; Rady Miasta Marki
brakuje punktu porz~dku obrad, poswi<;conego zapoznaniu si<; Rady ze sprawozdaniem
i zwrocil si<; z prosb~ 0 umieszczenie takiego punktu w porz~dku obrad sesji.

Nie zostala podj<;ta dyskusja.

Pkt 9. Sprawy rome.

1. Burmistrz Janusz Werczynski zwrocil si<; z prosb~ 0 zwolanie na dzien 21 stycznia br.
o godzinie 14:30 posiedzenia Komisji Budzetowo - Gospodarczej, poniewa:l w tym
terminie uzgodniono przyjazd przedstawicieli Generalnej Dyrekcji Drog Krajowych i



Autostrad w celu podj~cia dyskusji na temat warunk6w technicznych W~zla Marki i
W~zla Drewnica w przebiegu projektowanej trasy S 8.

W kr6tkiej dyskusji udzial wzi~li radni: Boguslaw D~bkowski i Jacek Orych oraz Burrnistrz
Janusz Werczynski.

Przewodnicz~cy Filip Rzewski poinformowal, ze zostanie zwolane posiedzenie Komisji
Budzetowo - Gospodarczej w ww. terminie.

2. Burmistrz Janusz Werczyllski w odpowiedzi na pytanie radnego Tadeusza
Sklodowskiego poinformowal, ze dokumentacja, dotycZllca przystanku autobusowego
przy ul. Kosciuszki jest dost~pnaw Wydziale Zarz~du Dr6g.

3. Radny Tadeusz Sklodowski poruszyl kwesti~ zmiany organizacji ruchu w rejonie
ulicy Karlowicza.

Burrnistrz Janusz Werczyllski wyjasnil, ze wlasciciel nieruchomosci, przez kt6r~ dotychczas
przejezdzaly samochody zaz~dal zlikwidowania tego nieformalnego przejazdu, w zwil\.Zku
z czym gmina byla zmuszona zorganizowac tymczasowe rozwil\.Zanie. Trwa porz~dkowanie

stanu prawnego nieruchomosci w tym rejonie i jak tylko b~dzie to mozliwe, organizacja ruchu
b~dzie uporz~dkowana.

4. Radny Kazimierz K~dzierski poruszyl kwesti~ mieszkan socjalnych - zdaniem
radnego gmina powinna zmierzac do zmniejszenia liczby tych mieszkan, w to miejsce
mozna byloby ulatwic mieszkancom nabywanie lokali w ramach TBS-6w.

W dyskusji udzial wzi~li radny Pawel Chojnowski i Burmistrz Janusz Werczyllski.

Innychspraw nie zgloszono.

Pkt 10. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1700 Przewodnicz~cy Filip Rzewski zamknljl posiedzenie Komisji BudZetowo 
Gospodarczej.

p~z~nic~~w
Filip Rzewski


